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گروه خبر // رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار رئیس و نمایندگان مجلس یازدهم، این مجلس را در 
مجموع و در نگاهی کلی، مجلسی انقلابی، جوان، پرتحرک و دارای مصوبات خوب برای رفع مشکلات 
کشور خواندند و با تبیین الزامات قانون گذاری از جمله »اثرناپذیری از جوزدگی و ملاحظات جناحی«، 
گفتند: در سال آخر مجلس، کارهای بزرگی چون بررسی و تصویب برنامه هفتم توسعه، تصویب قوانین 
لازم برای تحقق شــعار سال یعنی مهار تورم و رشد تولید، و بررسی لوایح و طرح های نیمه کاره را با 

تلاش بی وقفه به سرانجام برسانید.
   به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم رهبری؛ حضرت آیت الله خامنه ای در آغاز سخنانشان 
به مناسبت سوم خرداد سالروز آزادسازی خرمشهر، این حماسه معجزه آسا را به آحاد ملت بزرگ ایران 
تبریک گفتند و با توصیه برای مطالعه کتاب هایی که درباره عملیات بیت المقدس نوشته شده، افزودند: 
مهمتر از این فتح عظیم، ابتکارات، نقشه های جنگیِ قابل تدریس در دانشگاه های جنگ، فداکاری ها و 
رشادت های فوق طاقتِ متعارفِ بشر، شهیدان عالی مقام و جریان ها و حقایق دیگری هستند که در آن 
عملیات کم نظیر جاری بود که نباید گذاشت کمرنگ یا فراموش شوند.   ایشان با تکریم عظمت و جایگاه 

نهاد مجلس، شأن قانون گذاری مجلس را از شأن نظارتی آن بسیار بالاتر و مهمتر برشمردند و با اشاره به 
ضرورت حیاتی قوانین برای »ایجاد ثبات«، »قابل پیش بینی شدن آینده فرد و جامعه و کشور« و »فراهم 
شدن امکان برنامه ریزی مسئولان«، افزودند: قانون گذاری، ریل  گذاری و به تعبیر دقیق تر »جاده سازی« 
است که مسیر حرکت دیگر قوا را مشخص می کند. نسبت سیاست های کلی نظام با قانون گذاری، نکته 
مهمی بود که رهبرانقلاب در تبیین آن گفتند: سیاست های کلی که برای همه سلایق و شیوه های مدیریتی 
ظرفیت حرکت دارد، جهت را مشخص می کند و قانون گذاری مسیرهایی را تعیین می کند که می شود در 
این جهت مشخص شده، در آنها حرکت کرد. حضرت آیت الله خامنه ای توجه کامل به سیاست های کلی 
را در هر نوع قانون گذاری کاملا ضروری دانســتند و گفتند: قانون گذاری هم شیوه ها و اصولی دارد که 
در سیاست های کلی تقنین ابلاغ شده اما متأسفانه بعد از چندین سال هنوز در مجلس به صورت قانون 
در نیامده است. ایشان با استناد به سیاست های کلی تقنین، »تأویل ناپذیری و صراحت«، »اتقان و اتکاء 
به کار کارشناسی جامع« را از جمله خصوصیات لازم »قانون« خواندند و گفتند: قانون خوب باید قابل 

اجرا باشد وگرنه شبیه آرزو و اهداف اجرانشدنی می شود.
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شهادت ۶0 هرمزگانی 
در عملیات آزادسازی خرمشهر 

رهبر انقلاب اسلامی در دیدار نمایندگان مجلس شورای اسلامی:

سرافراز وارد مجلس شدید، سرافراز خارج شوید
ادامه از تیتر یک //

   ثبات قوانیــن و پرهیز از تغییرات پی درپی 
آنها، منقح و روشــن بــودن، و عدم تعارض 
قوانین از دیگر بایدها و الزامات قانون گذاری 
بود که حضرت آیت الله خامنه ای با اشــاره به 
آنها افزودند: در بحث  »نبایدها« هم جلوگیری 
از انباشــته شــدن قوانین مهم است؛ چرا که 
وقتی قانون در موضوعی زیاد باشد، تکلیف 
مشخص نیست و همانطور که بارها گفته شده، 
قانون دانانِ قانون شــکن از همین رخنه ها به 
سوءاستفاده می پردازند.ایشان قانون گذاری به 
خاطر منافع فلان فرد یا مجموعه را از دیگر 
آفات قانون گذاری دانستند و در نکته ای دیگر 
افزودند: در مجلس، »لایحه« باید بر »طرح« 
اولویت و غلبه داشته باشد؛ چرا که دولت در 
تقدیم لوایح امکان اجرا شدن آنها را هم در نظر 
می گیرد.»اثرپذیری از جوزدگی و فضاسازی 
تبلیغاتی دشــمنان یا اصحاب تبلیغ«، آفت 
دیگری بود که رهبرانقلاب، نمایندگان را از آن 
کاملا منع کردند و افزودند: ملاحظات جناحی 
و دســته بندی ها نیز مطلقاً نباید در بررسی و 
تصویب قوانین نقش داشته باشد.ایشان افزودند: 
البته به دلیل سلایق مختلف، دسته بندی همیشه 
در مجالس بوده اما نباید گذاشت به صورت 
دوقطبی درآید و به جای حق و مصلحت، در 
تأثیرگذار شود.حضرت آیت الله  قانون گذاری 
خامنه ای در جمع بندی این بخش از سخنانشان 
تأکید کردند: قانون را با ســلامت، طهارت، و 
برای رضایت و نصرت خدا بنویسید که اگر این 
باشد، حتما برکت می یابد.رهبرانقلاب بخش 
دوم سخنانشــان را بــه ویژگی ها و عملکرد 
مجلس یازدهم اختصاص دادند و گفتند: بعد 
از ۳ سال، در مجموع این مجلس را همچنان 
انقلابی، جوان و پرتحرک می دانم؛ البته این نگاه، 
کلی و بدون در نظر گرفتن استثنائاتی است که 
ممکن اســت در مجلس وجود داشته باشد.

شناخت مشکلات کشور و قانون گذاری برای 
حل آنها، دیگر خصوصیتی بود که ایشان برای 
مجلس یازدهم برشمردند و گفتند: عمده قوانین 
برای مبارزه با فساد، رفع تبعیض، رفع انحصار 
و بهبــود فضای کســب و کار و با »قاطعیت 
و صراحت« تصویب شــده اســت.حضرت 
آیــت الله خامنه   ای برخــی مصوبات مجلس 
فعلی را راهبردی دانستند و گفتند: قانون اقدام 
راهبردی برای لغو تحریم ها، مصوبه ای اساسی 
و مهم بود که کشور را از سرگردانی در مسئله 
هسته ای و حالت ندانم کاری نجات داد که نتایج 
اجرای آن را حتی در عرصه جهانی مشاهده 

می کنیم.ایشــان قانون حمایت از خانواده و 
جوانی جمعیت را قانونی بسیار مهم خواندند 
و افزودند: قانون جهش تولید دانش بنیان هم 
از جمله مصوبات راهبردی مجلس اســت.

رهبر انقلاب »ساده زیســتی و پرهیز از رفتار 
اشــرافی مآبانه و نگاه بالا به مردم« را ویژگی 
بسیاری از نمایندگان مجلس دانستند و در عین 
حال افزودند: البته استثنائاتی در این زمینه هم 
وجود دارد.حضرت آیت الله خامنه ای با توصیه 
مؤکــد به نمایندگان مجلس برای از دســت 
ندادن ویژگی »نشســت و برخاست و تواضع 
در مقابل آن ها«، افزودند: البته این مســئله با 
دادن وعده های غیرقابل تحقق کاملا متفاوت 
است.ایشان سال آخر مجلس را سال حساسی 
خواندند و گفتند: از جمله گرفتاری های کشور، 
سال آخر مجالس است؛ چون نمایندگان در 
شرف انتخابات و نگاه های مردم قرار می گیرند، 
اما شما سعی کنید بدون توجه به انتخاب شدن 
یا نشدن در انتخابات اسفند امسال، کار کنید؛ 
چرا که آنچــه می ماند فقط کار برای رضایت 
پروردگار است.رهبر انقلاب در بخش پایانی 
سخنانشان چند توصیه مهم خطاب به نمایندگان 
مجلس بیان کردند.ایشان در بیان توصیه اول با 
اشاره به دوگانه »تقریب یا تخریب« در روابط 
مجلس با ســایر قوا بخصوص دولت، گفتند: 
در نگاه تخریبی، طرفین به چشــم رقیب و با 
هدف به خاک مالیدن شانه یکدیگر به هم نگاه 
می کنند که این نگاه چه از طرف دولت و چه 
از طرف مجلس، خطرناک و مشکل ساز است.

ایشان با اشاره به نمونه هایی از آثار این نگاه 
تخریبی که موجب معطل شــدن کار کشور 
می شود، خاطرنشــان کردند: در گذشته یکی 
از رؤســای مجلس شکایت می کرد که دولت 
چون ترکیب مجلس را مورد نظر خود نمی داند، 
به مجلس لایحه نمی دهد که البته در اینگونه 
موارد، راه عــلاج، تهیه و تصویب طرح ها به 
دست خود مجلس اســت؛ یا اینکه به دولت 
قانونی ابلاغ می شود اما آئین نامه های آن تنظیم، 
و آن قانون اجرا نمی شــود. در نگاه تخریبی، 
مجلس هم در دربکارگیری ابزارهای نظارتی 
مانند سؤال، تذکر و استیضاح افراط می کند و 
مثلًا وزیری که هنوز سه ماه از رأی اعتماد به 
آن نگذشــته است، استیضاح می شود که اینها 
ناشی از همان نگاه رقیب پنداری است.حضرت 
آیت الله خامنه ای، نگاه و رویکرد درســت را 
نگاه تقریبی، مکمل بودن و یک پیکره دیدن 
مجموعه نظام دانســتند و افزودند: رویکرد 
مجلس و دولت باید همــکاری و هم افزایی 

باشد. البته این تذکرات را به دولت و قوه قضائیه 
هم می دهیم اما دولت بار اجرا را بر دوش دارد 
و با توجه به حجم زیاد کار، مطالبات و توقع 
از آن، باید مراعات دولت را کرد.ایشان با تأکید 
بر خودداری در وارد کردن مناقشات در روابط 
دولت و مجلس، گفتنــد: در مواقع همکاری 
مجلس با دولت، گاهی برخی افراد بداخلاق 
در مطبوعات و فضای مجــازی، مجلس را 
متهم می کنند که دولتی شــده و استقلال خود 
را از دست داده است ولی نباید به این حرفها 
کــه از روی غرض یا بی اطلاعی از مصلحت 
است، اعتنا کنید.توصیه بعدی رهبر انقلاب به 
نمایندگان، »پرهیز از بعضی سخت گیری ها در 
قبال وزرای معرفی شده به مجلس« بود که در 
این زمینه گفتند: در تشخیص صلاحیت ها دقت 
کافی و در حد معقول و منطقی ســخت گیری 
کنید اما نه به شکلی که موجب شود وزارتخانه 
تا مدتها بــدون وزیر بماند که اکنون هم چند 
وزارتخانه وزیــر ندارند و به مجلس معرفی 
خواهند شــد.»همراه کردن تقوا و صداقت با 
حریتّ و صراحت« توصیه دیگر رهبرانقلاب 
به نمایندگان بود که گفتند: اگر موردی از طریق 
تذکر دادن به دستگاههای مسئول و اطلاعاتی 
و دولتی قابل حل است لزومی ندارد علنی بیان 
شود و در مواردی هم که بیان علنی لازم است، 
تقوا و صداقت رعایت شود.حضرت آیت الله 
خامنه ای در نکته ای مهم افزودند: گاهی برخی 
می خواهند به فلان مسئول سیلی بزنند اما در 
عمل به مجلس ســیلی می زنند در حالی که 
تعرّض به آبروی افراد و هویت دینی و انقلابی 
آنها جایز نیســت. البته این توصیه مربوط به 
مردم هم هســت ولی ما مســئولان که روی 
منبرهای بلند نشســته ایم و همه صدای ما را 
می شنوند، باید این ملاحظات را بیشتر رعایت 
کنیم.ایشان در توصیه ای دیگر با اشاره به سال 
آخر مجلس یازدهم، بــه نمایندگان گفتند: 
نگذارید وجاهت طلبی روی حرفها و اقدامات 
شــما اثر بگذارد و این را که فلان حرف یا 

فلان کار موجب علاقه مندی مردم و افزایش 
احتمال رأی آوری می شود، بکلی از ذهن خود 
خارج کنید که این کار از مجاهدت های مهم 
و لازم اســت.رهبر انقلاب در توصیه پایانی 
با تأکید بر به ســرانجام رســاندن کارهای 
بزرگ مجلس در ســال آخر همچون برنامه 
هفتم، پیگیری شعار سال، نهایی کردن لوایح 
نیمه کاره و جبران خلأها و قصورها، خطاب به 
نمایندگان گفتند: سرافراز وارد مجلس شدید، 
ان شاءالله ســرافراز از مجلس خارج شوید.

در ابتدای این دیدار رئیس مجلس شــورای 
اســلامی ضمن بیان گزارشــی از عملکرد 
مجلس یازدهــم، »ایجاد نقشــه راه برای 
اولویت بندی در قانون گذاری« را از مهمترین 
وجوه تمایز این دوره مجلس برشمرد.بسته 
تحول قوانین اقتصادی بــرای اصلاح نظام 
بانکی؛ تصویــب قوانین در حوزه هایی نظیر 
مالیات، مســکن، خودرو، بیمه، شــفافیت، 
کشاورزی و تولید؛ قانون رتبه بندی معلمان، 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، 
طرح اصلاح قانون انتخابات، تصویب کلیات 
لایحه ارتقاء امنیت زنان، طرح نظام بخشی به 
فضای مجازی و تصویب دو فوریت لایحه 
حجاب و عفــاف از جمله کارنامه تقنینی یا 
موضوعات در دست بررسی مجلس یازدهم 
بود که آقای قالیباف درباره آنها توضیح داد.
رئیس مجلس، »خلافیت در ظرفیت سازی 
بســترهای نظارتی« را وجه دیگر تمایز این 
دوره مجلس خواند و افــزود: در این دوره، 
ابزارهای نظارتی همچون »سوال، استیضاح و 
تحقیق و تفحص« به پشتوانه نظارت میدانی و 
ستادی و همچنین ناظر بر حل مسائل عینی 
مردم به کار گرفته شده است.کنش فعالانه در 
عرصه دیپلماسی و مقابله حقوقی با تهدیدات 
خارجی، تلاش برای اصلاح ساختار بودجه با 
ایجاد سامانه هوشمند بودجه ریزی و نظارت 
جدی بر شرکت های دولتی دیگر نکاتی بود 

که رئیس مجلس به آنها اشاره کرد.

ادامه در همین صفحه
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در بندرعباس

مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس خبر داد

رشد 38 درصدی تولید بریکت گرم صبا فولاد
 در دو ماه نخست سال » رشد تولید «

صفحه 4 را بخوانید
ریا

: د
س 

عک

مجلس یازدهم را در مجموع همچنان انقلابی می دانم

گروه خبر // مدیرکل تأمین اجتماعی 
هرمزگان از اجرای طرح بخشودگی 
جرایم بیمه ای کارفرمایان به منظور 
حمایــت از کارفرمایان کارگاه های 
فعال تولیــدی، صنعتی، معدنی و 
خدماتی و اصناف در سال مهار تورم 

و رشد تولید خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، عباس 
اکبــری در این زمینه گفت: با توجه 
به نام گذاری ســال جــاری به نام 
ســال »مهار تورم و رشد تولید« از 
سوی مقام معظم رهبری و به منظور 
مســاعدت با کارفرمایان واحدهای 
تولیدی، صنعتــی، معدنی، خدماتی 
و اصنــاف و تقویت تــوان تولیدی 
کشــور، طرح بخشــودگی جرایم 
ابتدای خرداد  از  بیمه ای کارفرمایان 
تا پایان مرداد ســال جــاری اجرا 

می شــود. اکبری با بیــان اینکه این 
طرح بنگاههای اقتصادی کوچک و 
متوسط تا سقف ۱۰۰ نفر بیمه شده 
را شامل می گردد، افزود: کارفرمایان 
متقاضی استفاده از بخشودگی جرایم 
بیمه ای می توانند اصل بدهی بیمه ای 
خود را به صــورت نقدی پرداخت 
کنند یا اینکه با توافق با شــعب این 
اقساطی  پرداخت  ســازمان، روش 
را انتخاب کنند. در صورتی که برای 
پرداخت اصــل بدهی بیمه ای، تعداد 
اقساط ماهیانه ۱۲ ماه انتخاب شود، 
بخشــودگی  صددرصد  از  کارفرما 
جرایــم برخــوردار می شــود؛ در 
صورتی که در ۱۸ ماه اقساط بدهی 
خود را پرداخــت کند از ۸۵ درصد 
می کند و  استفاده  بخشودگی جرایم 
در صورتی  که تعداد اقســاط را ۲۴ 
یا ۳۶ مــاه انتخاب کند به ترتیب از 
۷۵ درصد و ۵۰ درصد بخشــودگی 
بهره مند می شود. البته توصیه ما این 
است که کارفرمایان محترم که به هر 
دلیلی بدهی بیمه ای معوق دارند که 
مشمول جرایم بیمه ای شده است، با 
انتخاب اقساط ۱۲ ماهه و بخشودگی 
صددرصــدی جرایم، از این فرصت 

اســتفاده کنند. وی با تأکید بر اینکه 
فرصت اســتفاده از این تسهیلات از 
ابتدای خرداد تا پایان مرداد ســال 
جاری است، در مورد شرایط استفاده 
کارفرمایان از این تســهیلات گفت: 
با توجه به برنامــه  راهبردی دولت 
ســیزدهم در زمینه بهبود شــرایط 
اشتغال، این طرح با محوریت حفظ 
اجرایی  کارگاه ها  موجود  اشــتغال 
می شود و کارفرمایان مشمول استفاده 
از این تســهیلات خواهنــد بود که 
حداقل به مدت یک ســال از زمان 
تقســیط بدهی، نســبت به حفظ یا 
افزایش اشتغال نیروی انسانی کارگاه 
بر مبنای لیست اسفندماه سال ۱۴۰۱ 
و ارسال لیست و پرداخت کامل حق 
بیمه کارکنان شاغل کارگاه در دوره 

تقسیط اقدام کنند. 
   همچنین کارگاه هایی که بر مبنای 
لیســت اســفند مــاه ۱۴۰۱ تعداد 
بیمه شدگان شــاغل در آنها کاهش 
یافته باشــد، بعد از بازگشت نیروی 
کار تعدیل شــده یا جایگزینی آنها 
در زمان درخواست و رعایت حفظ 
اشتغال در دوره تقسیط، از بخشودگی 
جرایم برخوردار خواهند شد. اکبری 

اظهارداشت: کارفرمایان متقاضی این 
تسهیلات باید درخواست خود را از 
طریق سامانه خدمات غیرحضوری 
به نشانی  تأمین اجتماعی  ســازمان 
تاریخ  تا  حداکثــر   es.tamin.ir
ســی ویکم مرداد مــاه ثبت کنند که 
توصیه می کنیم برای ســهولت کار، 
این عزیزان درخواســت خود را به 
روزهــای پایانی مهلت ذکر شــده 

موکول نکنند.
تأمین اجتماعی هرمزگان    مدیرکل 
محترم  کارفرمایان  کرد:  خاطرنشان 
توجه داشــته باشند که بعد از توافق 
با شــعب تأمین اجتماعی در زمینه 
پرداخت اقســاطی بدهــی بیمه ای، 
چنانچه هریک از اقساط بدهی های 
تقسیط شــده در سررســید مقرر 
پرداخت نشود؛ بدهی تبدیل به حال 
شده و جرایم متعلقه، نسبت به مانده 
بدهی مطالبه و مجدداً قابل تقســیط 
کارفرمایان  به  بنابراین  بود.  نخواهد 
محترم توصیه می کنیــم با توجه به 
شــرایط مالی خود، تعداد اقساط را 
به نحوی انتخاب کننــد که بتوانند 
تمام اقساط بدهی را در موعد مقرر 

پرداخت کنند.

 گروه خبر // استاندار هرمزگان ضمن تاکید بر لزوم 
تقویت زیرساخت های اینترنت جزیره هرمز، گفت: 
اتصال جزایر بوموسی، تنب بزرگ و تنب کوچک با 
فیبر نوری به سرزمین اصلی یکی از خدمات ماندگار 

دولت سیزدهم است. 
   مهدی دوستی در نشست راهبری پروژه فیبرنوری 
 )FttX( منازل و کسب و کارهای استان هرمزگان
با اشــاره به اهمیت توسعه زیرساخت های ارتباطی 
در استان، اظهار کرد: دولت در تلاش است تا بتواند 
سطح برخورداری مناطق در اســتان را از اینترنت 
افزایش دهد و از ســوی دیگر افزایش ســرعت و 
پایداری شبکه نیز با اجرای پروژه های فیبرنوری در 
دســتورکار قرار دارد.وی ادامه داد: در حال حاضر 
پروژه ی فیبرنوری منازل و کسب وکارها در جزیره 

کیش و بندر چارک انجام شــده است و اینترنت با 
بیش از mbps ۹۰۰ )مگابیت بر ثانیه( در بســتر 
فیبرنوری وجود دارد که مردم می توانند با درخواست 
 اتصال بــه این شــبکه از اینترنتی امــن، پایدار و 
پر سرعت برخوردار شوند.استاندار هرمزگان، با بیان 
اینکه بــرای اتصال چارک و کیش به فیبرنوری ۲۸ 
میلیارد تومان هرینه شده تاکید کرد: تفاهم نامه های 
آغاز اجرای طرح FttX در شــهرهای بندرلنگه، 
بندرکنگ و میناب به امضا رسیده است و در همین 
خردادماه عملیات اجرایی آغاز خواهد شد، فرآیندها 
برای شهر بندرعباس نیز در حال طی شدن است و به 
محض امضای تفاهم نامه با شهرداری بندرعباس این 
مهم در مرکز استان نیز آغاز خواهد شد.نماینده عالی 
دولت در اســتان هرمزگان، اتصال جزایر بوموسی، 

تنب بزرگ و تنب کوچک با فیبر نوری به سرزمین 
اصلی را یکی از خدمات ماندگار دولت ســیزدهم 
دانست و گفت: این پروژه با خط انتقال فیبرنوری از 
بستر دریا و با تکیه بر توان متخصصان داخلی انجام 
شد که برای آن اعتباری بالغ بر ۱۷۶ میلیارد تومان 
هزینه شده اســت.به گزارش ایرنا، وی همچنین بر 
توسعه زیرساخت های ارتباطی در جزیره هرمز تاکید 
کرد و گفت: در حال حاضــر پهنای باند مورد نیاز 
جهت راه اندازی یک سایت G ۵ در جزیره هرمز در 
حال تامین است اما با توجه به اینکه بنا است هرمز 
نخستین جزیره  تمام هوشــمند ایران باشد، بایستی 
زیرساخت ها در این جزیره تقویت شود، و در همین 
راستا مکاتبات با وزارت ارتباطات برای اتصال هرمز 
به اینترنت از طریق فیبر نوری را دنبال خواهیم کرد.

استاندار هرمزگان: 

اتصال فیبرنوری جزایر سه گانه از کارهای ماندگار دولت است
 

مدیرکل تأمین اجتماعی هرمزگان اعلام کرد

اجرای طرح بخشودگی جرایم بیمه ای کارفرمایان 
 از ابتدای خرداد ۱۴۰۲ به مدت سه ماه



خبری

پنجشنبه 4 خرداد 1402

5 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4169 

روابط عمومی اداره کل  در جاهایی که پوشیده از برگ ها و علف خشک است آتش روشن نکنیم
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

 گروه خبر //  نماینده ولی فقیه در هرمزگان و 
امام جمعه بندرعباس گفت: فتح خرمشهر یک 
مســاله عادی نبود بلکه سرآغازی بر فتوحات 
بزرگ ملت ایران اســت که باید یکی پس از 
دیگــری منتظر فتح این قله هــای عظیم در 

کشورمان باشیم. 
   حجت الاســلام و المسلمین محمد عبادی زاده 
به مناســبت گرامیداشت سوم خرداد سالروز فتح 
خرمشهر در مراســم صبحگاه مشترک نیروهای 
مســلح هرمزگان به میزبانی سپاه امام سجاد)ع( 
اســتان افزود: جریان هشت سال دفاع مقدس ما 
نماد مقاومت بود اما در واقع فتح خرمشــهر نقطه 
عطف این مقاومت و ایستادگی در برابر دشمنان 
بوده است.وی بیان کرد: امروز مساله گرامیداشت 
فتح خرمشهر برای نسل های آینده ما درس های 
بزرگی را به همراه دارد و ما آموختیم برای اینکه 
قله های فتح الفتوح را تصرف کنیم باید از دامنه ها 
عبور کنیم که رهبر انقلاب اســلامی متذکر شدند 
این دامنه ها، بر پایه صبر، اســتقامت و اخلاص 
است. امام جمعه بندرعباس اظهار کرد: آن کسانی 

که می گویند پروردگار ما الله است و متقاعب آن 
استقامت می ورزند خداوند می فرمایند این ها نباید 
خوف و ترسی به خود راه دهند و مطمئن باشند که 
دست یاری خداوند از غیب به امداد شان خواهد 
رسید.حجت الاسلام و المسلمین عبادی زاده، در 
کنار خطه نیلگون آبهای خلیج فارس خطاب به 
رزمندگان اســلام گفت: امروز مقاومت شما ثمر 
داد، مقاومتی که از خرمشهر شروع شد و به لبنان، 
سوریه، یمن و عراق رسید و مردم مظلوم فلسطین 
نیز فهمیدند که جز با مقاومت نمی توان حق خود 
را از مستکبران عالم گرفت؛ اخیرا نیز شاهد بودیم 
که نیروهای دریایی کشــورمان به شکرانه همین 
مقاومت، آبهای بین المللی را فتح کردند و صدای 
عزت و سربلندی ملت ایران را به گوش جهانیان 
رســاندند.وی با اشــاره به اینکه فتح خرمشهر 
معادلات جنگ را تغییر داد، تصریح کرد: جریان 
هشت سال دفاع مقدس نماد مقاومت بود اما فتح 
خرمشهر نقطه عطف این مقاو مت و ایستادگی در 
برابر دشمنان بود.نماینده ولی فقیه در هرمزگان با 

اشــاره به اینکه امروز رهبر معظم انقلاب چشم و 
چراغ این ملت و خاری در چشم دشمنان اسلام 
و انقلاب است، گفت: خدا را شاکریم که امروز در 
روز بزرگ فتح خرمشهر که روز مقاومت نامیده 
شده است، نیروهای مسلح ما به یاد و گرامیداشت 
آن روز عزیز دورهم جمع شــدند تا به دشمنان 
نشان دهند که همچنان پشت ولایت فقیه و گوش 
به فرمان رهبرمعظم انقلاب هستند.حجت الاسلام 
و المسلمین عبادی زاده ادامه داد: جریان مقاومت 
سوم خردادماه آغازی بر یک حرکت بزرگ بود 
که درس های بزرگی را به ما آموخت که جریان 
سازش در مقابل جریان مقاومت هزینه اش بالاتر 

است.
   فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان نیز گفت: 
با مجاهدت رزمندگان  خرمشهر خونین شــهر، 
دلیری همچون شهید جهان آراها و شهدای عزیز 
دفاع مقدس چنین عملیات غرورآفرین که مزین 
به رمز مبارک یاعلــی بن ابی طالب)ع( بود، این 
فتح بزرگ صورت گرفت و امیدواریم فتح های 

بزرگ تری را شــاهد باشیم.سردار اباذر سالاری 
افزود: خدا را شاکریم در برهه ای از زمان زندگی 
می کنیم که ســکان هدایت این نظام و انقلاب به 
دست نائب امام عصر)عج( امام خامنه ای، به کوری 
چشم همه دشمنان در حال سپری شدن است و 
انقلاب ما هر روز بیش از دیروز مسیر توسعه و 
پیشرفت خود را طی می کند و این پرچم مقدس 
 جمهوری اســلامی را تقدیم صاحب اصلی آن 
)امام عصر)عج(( خواهد شد.به گزارش ایرنا، در 
پایان این مراســم از خانواده های معظم شهدا و 
جانبازان نیروهای مسلح استان هرمزگان، خانواده 
شهید حســین باقرپور، مسعود پرکاس، مرتضی 
خادمی، محمد گلزاری، جعفر زمانی و غلامعباس 
داج و همچنین جانباز نیروی هوایی ارتش محمد 

شاه ثمری تجلیل شد. 

گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداری هرمزگان، گفت: 
تدابیر لازم به منظور پایداری شبکه 
برق هرمزگان همزمان با فرا رسیدن 

فصل گرم اتخاذ شود.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ دکتر 
احسان کامرانی در جلسه شورای پدافند 
غیرعامل استان با گرامیداشت فرا رسیدن 
سالروز آزادی خرمشهر و تبریک دهه 

کرامت با اشاره به اهمیت اقدام بی نظیر 
ناو گروه ارتش جمهوری اسلامی ایران 
اقیانوسي ودریایي ،عنوان  درحکمراني 
کرد: اقدام بی ســابقه نــاو گروه ارتش 
جمهوری اســلامی ایران در حضور در 
آبهای بین المللــی اقدامی بی نظیر در 
عرصه قدرت دریایی و اقیانوسی کشور 
بود که نباید به راحتی از کنار آن گذشت.

وی در همین خصــوص، تصریح کرد: 

حضور در آب های آزاد و اقیانوســی 
در شرایط ســخت تحریم بخش های 
اقتصادی و نظامی کشور بهت و حیرت 
دشمنان را در پی داشت.معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
با اشاره به اهمیت اتخاذ تدابیر پدافند در 
حوزه برق، افزود: با توجه به فرا رسیدن 
فصل گرما و افزایش مصرف انرژی در 
بخش های مختلف صنعتی، تجاری و 
خانگی اتخاذ تدابیر پدافندی در حوزه 
برق به منظور جلوگیری از هرگونه قطعی 
احتمالی از اهمیت بســزایی برخوردار 
اســت.دکتر کامرانی، گفت: با توجه به 
اهمیــت رفاه حال مردم و تاب آوري و 
حفظ چرخه تولید شبکه برق در فصل 
تابســتان نیازمند توجه ویژه است.وی 
اظهار داشت: کلیه دستگاه های اجرایی 
با شــرکت توزیع برق استان به منظور 
حفظ پایداری شــبکه برق در ساعات 

اوج مصرف همراهــی کنند و عبور از 
فصل گرما بدون قطعــی برق نیازمند 
همتی همگانی اســت.معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
خاطرنشان کرد: فرهنگ سازی در زمینه 
مصرف برق و ارائه مشوق های لازم به 
افرادی که طبق الگوهای مصرف اقدام به 
مصرف انرژی می کنند از اهمیت بسزایی 
برخوردار اســت. وی افزود: طرح ملی 
وزارت نیرو برای ارائه مشوق های مالی 
به مصرف کننــدگان الگوهای مصوب 
اقدام مناسبی است که در مدیریت انرژی 
در بخش خانگی اثر گذار خواهد بود.
کامرانی، خاطرنشان کرد: اطلاع رسانی، 
آگاهی بخشی توسط رسانه های جمعی 
به ویژه صداوسیما برای صرفه جویی در 
مصرف آب و برق نیازمند اهتمام ویژه 
است.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
 اســتانداری هرمــزگان، با اشــاره به 

 اهمیــت آمادگــی کامــل در برابــر 
حملات سایبری، تصریح کرد: با توجه به 
برنامه ریزی های مستمر دشمنان جهت 
آسیب زدن به زیرساخت های حیاتی 
به ویژه حوزه انرژی کلیه دستگاه های 
اجرایی با اتخاذ تدابیر پیشگیرانه پدافندی 
آمادگــی مقابله بــا هرگونه حملات 
ســایبر احتمالا به منظور دفع حملات 
و جلوگیری از تحمیل خســارت های 
احتمالی اتخاذ کنند.وی با اشاره به اهمیت 
تسریع در تصویب طرح های تفصیلی و 
پدافندي و جامع شهرهای استان، افزود: 
با توجه به روند رو به رشــد و توسعه 
شهرهای استان بازنگری در طرح های 
تفصیلی شهرها و همچنین تصویب آنها 
جهت کاهش مشــکلات ساکن در این 
مناطق از اهمیت بسزایی برخوردار است 
که ضروری است توسط اداره کل راه و 

شهرسازی با جدیت دنبال شود.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:                                 

  فتح خرمشهر سرآغاز فتوحات بزرگ ملت ایران است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان تاکید کرد 

همکاری دستگاه های اجرایی هرمزگان برای حفظ پایداری شبکه برق در فصل گرما 

بدلیل عدم اجرای هیچگونه طرح مسکنی در هشت سال دولت قبلی و 
اختلال در احداث مسکن در دولت فعلی در برخی مناطق کشور و از 
جمله بندرعباس که این موضوع منجر به افزایش حبابی قیمت مسکن 
و رهن و اجاره شــده و خانواده های زیادی را با مشکل مواجه کرده 
و منجر به فشــار اقتصادی و روحی و روانی و اختلافات خانوادگی 
و.... شده است؛ ضرورت دارد دولت، خیرین و صنایع فعال در استان 
و نهادهای انقلابی در تامین مسکن اقشار مختلف به ویژه محرومان، 
قشر متوسط، چند فرزندی ها و زوج های جوان و جوانان در آستانه 
ازدواج مشــارکت کنند تا اثرات بحران مسکن در بندرعباس کاهش 
یابد.وضعیت فعلی مســکن در بندرعباس و نبض بازار رهاشده در 
دستان مافیا و دلالان باعث ناامیدی مردم از خانه دار شدن شده است 
و مستاجران برای اجاره خانه جدید یا تمدید اجاره با مشکل مواجه 
شــده اند و مصوبه دولت مبنی بر افزایش ۲۰ درصدی اجاره بها در 
این شــهر اجرا نمی شــود و متولیان مربوطه اقدام مناسبی را در این 
حوزه ندارند. این شــرایط باعث شده است که بسیاری از خانواده ها 
 مجبور شوند بصورت اشتراکی خانه ای را اجاره کنند وبرخی  پیش 
والدین شان زندگی کنند و بعضی هم به روستاها رفته و برخی حاضر به 
کانکس نشینی و چادرنشینی و پشت بام نشینی هستند و درصورتیکه 
متولیان مسکن استان تدبیری نیندیشید، ممکن است شرایط سخت تر 
شــود و اتفاقاتی رخ دهد که وجهه این استان اقتصادی به زیرسئوال 
برود. در گام نخســت بایســتی اجرای طرح نهضت ملی مسکن در 
بندرعباس از شــعار به عمل تبدیل شود و کلنگ احداث این پروژه 
در اراضی الحاقی به شــهر بندرعباس به زمین زده شود و عملیات 
اجرایی پروژه بعد از گذشت ۲۰ ماه از آغاز اجرای طرح نهضت ملی 
 مسکن در کشــور، در بندرعباس هم اجرایی شود. در گام دوم برای 
خانواده هایی که توان تامین سهم آورده در طرح نهضت ملی مسکن را 
ندارند، ضرورت دارد تدبیری اندیشیده شود و خیرین وصنایع، نهادهای 
انقلابی و... سهم آورده شان را تامین کنند ویا خانه های اجاره ای ارزان 
قیمت را بسازند و در اختیارشان قرار دهند. در شهری که قطب اقتصاد 
کشور است و بالاترین درآمد را به خزانه کشور واریز می کند، شایسته 
نیست که رتبه نخست فقر و فلاکت و بیکاری و گرانی را داشته باشد که 
این وضعیت باعث شده است خانواده های زیادی بی مسکن یا بدمسکن 
 باشند و نیاز به مسکن مناسب و اســتاندارد دارند. خیرین و صنایع 
 و نهادهــای انقلابی  می توانند در محلات حاشــیه ای، بافت های 
فرسوده و سکونتگاه های غیررسمی و... خانه های استاندارد را برای 
بدمسکن ها و بی مسکن ها بسازند و همچنین خانه هایی را در این 
مناطق و ســایر مناطق احداث نمایند تا خانواده های محرومی که 
 توان پرداخت ودیعه و اجاره سنگین را ندارند، با مبالغ کمتری بتوانند 
اجاره نشین شوند وبه خورخوابی، گورخوابی و چادرخوابی ، پشت بام 

خوابی، کانکس خوابی و... نیندیشند.
  علی زارعی

ساخت خانه های استیجاری ارزان 

 سهم مردم به ویژه اقشار کم درآمد 
در اقتصاد باید افزایش یابد

  گروه خبر // نشست مردمی ســازی اقتصاد و کارگروه اقتصاد 
مردمی به ریاســت سعید علی بخشی دستیار استاندار هرمزگان در 
امر مردمی ســازی دولت و با حضور مدیران دستگاه های اجرایی، 
برگزار شــد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ فراهم کردن زمینه مشارکت 
مردم در  فعالیت های اقتصادی، تهیه ی نقشــه  راه دانش بنیان کردن 
 اقتصاد ملی و تدوین برنامه های عملیاتی و تمهید برنامه هایی برای 
توانمند سازی طبقات کم درآمد از جمله محورهای این نشست بود.
سعید علی بخشی، افزایش سهم و نقش مردم در فعالیت های اقتصادی 
را یکی از مطالبات رهبر معظم انقلاب اسلامی از مسئولین دانست و 
گفت: دولت سیزدهم با تمام توان در تلاش است تا نقش مردم را در 
تصمیم گیری ها، تصمیم سازی ها و اداره ی کشور به خصوص مسائل 
اقتصادی پررنگ تر کند .وی با تاکید بر لزوم توانمندسازی اقشار کم 
درآمد، عنوان کرد: قطعا مردم می توانند در تحقق شــعار سال نقش 
بســزایی ایفا کنند و مسئولین و دستگاه های اجرایی باید بسترها را 
برای ایفای نقش مردم آماده کنند.دســتیار استاندار هرمزگان در امر 
مردمی سازی اقتصاد، تاکید کرد: با توجه به اینکه امروزه اصلی ترین 
مسئله  ی کشور اقتصاد است، ورود دادن مردم و حلقه های میانی به 
اقتصاد می تواند منجر به مقام سازی اقتصاد ملی شود .وی خاطرنشان 
کرد: تقویت تعاونی ها به عنوان مدلی برای اقتصاد مردم پایه، تشویق 
مردم به مشارکت در طرحهای جمع سپارانه و هم افزایی ظرفیت های 
خرد برای تبدیل به ظرفیتی کلان از جمله موارد مورد تاکید اســت.
علی بخشی تصریح کرد: در تلاش هستیم تا شهرها و روستاهای مولد 
را طراحــی کنیم و اقتصاد دریامحور را با محوریت مردم جلو ببریم 
و در این راســتا زنجیره های ارزش را در حوزه کشاورزی و شیلات 

مردمی سازی کنیم .
نرخ جدید بلیت هواپیما اعلام شد

  گــروه خبر // نرخ جدید بلیت هواپیما، یک هفته پس از اعلام 
افزایش ۲۹ درصدی، در سایت سازمان هواپیمایی کشوری بارگذاری 
شد. محمد محمدی بخش -رئیس سازمان هواپیمایی کشوری- از 
سال گذشته درباره تغییر تعرفه بلیت هواپیما گفته بود اینکه با توجه به 
افزایش نرخ ارز و درخواست شرکت های هواپیمایی، این درخواست 
در حال بررسی است و به محض نهایی شدن اعلام می شود.با وجود 
این و بر خلاف پیشنهاد و در خواست های متعدد انجمن شرکت های 
هواپیمایی و ایرلاین ها و حتی موافقت ســازمان هواپیمایی، تا هفته 
گذشــته با افزایش قیمت بلیت موافقت نشــده بود.در نهایت رضا 
صدیق نیا -رئیس گــروه دفتر نظارت بر فرودگاه ها، شــرکت ها و 
موسسات هوانوردی سازمان هواپیمایی کشوری اعلام کرد که نرخ 
جدید بلیت هواپیما )سه شنبه( اعلام می شود و در نهایت )چهارشنبه( 
سازمان هواپیمایی کشوری، با گذشت یک هفته از زمانی که افزایش 
۲۹ درصدی به تایید ستاد تنظیم بازار رسیده، نرخ ها را در سایت خود 
بارگذاری کرد.پیش از این آخرین تغییر رسمی بلیت هواپیما آذرماه 
۱۴۰۰ صورت گرفته بود.به گزارش ایســنا، بدین ترتیب با تغییرات 
اعمال شده، برای مثال نرخ بلیت هواپیما برای مسیر تهران - مشهد که 
۹۸۲ هزار و ۴۰۰ تومان بود، اکنون با سقف یک میلیون و ۳۱۴ هزار 

و ۸۰۰ تومان به فروش  می رسد.

سرمقاله

پشت پرده سیاست 
 

اعلام زمان برگزاری دادگاه ۲ خبرنگار بازداشتی
مسعود ستایشی سخنگوی قوه قضاییه، در نشست خبری با خبرنگاران در پاسخ به 
سوالی درباره اینکه آیا دادگاه نیلوفر حامدی و الهه محمدی دو نفر از خبرنگاران 
بازداشتی برگزار شده است، گفت: فرصت مطالعه پرونده این خبرنگاران با اهتمام 
و نظارتی که ریاست شــعبه ۱۵ دادگاه انقلاب مربوطه داشته اند برای وکلا فراهم 
شــده است و وکلا با صرف وقت طولانی به مطالعه پرونده مبادرت کرده اند تا در 
تدارک دفاع باشند یعنی این حق به آن ها داده شد در حالی که این حق آشکارا به 
 حمید نوری داده نشده است.وی افزود: وقت رسیدگی در مرحله دادگاه بدوی برای 
الهه محمدی ۸ خردادماه و نیلوفرحامدی ۹ خرداد ماه تعیین شده است و در روز های 
آینده دادگاه تشکیل و به اتهامات مطروحه مطابق موازین شرعی و مقررات قانونی با 
دقت کامل و سرعت مناسب رسیدگی خواهد شد و در روزهای آینده تعیین تکلیف 
قانونی خواهد شد. سخنگوی قوه قضاییه در مورد پرونده شکایت حسن روحانی از 
حسن رحیم پور ازغدی نیز گفت: این پرونده در دادگاه ویژه روحانیت مطرح شده و 
رسیدگی به شکایت بر اساس اعلام قبلی نیز قاعدتا از طریق دادگاه مربوطه پیگیری 
می شود.وی در خصوص آخرین وضعیت پرونده حمید نوری در کشور سوئد اظهار 
کرد: دهمین جلسه دادگاه تجدید نظر شهروند بی گناه و مظلوم ما آقای حمید نوری 
در تاریخ ۲۶ اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۲ برگزار شد.وی افزود: در این جلسه وکلای 
آقــای حمید نوری این فرصت را پیدا کردند که علاوه بر مســائل حقوقی و فنی 
مربوط به پرونده در زمینه مسائل شکلی از باب نوع نگهداری موکل خود، اعتراض 
شدیدشان را بیان کردند.سخنگوی قوه قضاییه تصریح کرد: خانم هانا لارسون، وکیل 
آقای نوری نسبت به بازداشت انفرادی ۴۲ ماهه موکل خود، اعتراض شدید خود 
را به دادگاه سوئد بیان کرد.ستایشی ادامه داد: این بازداشت یک رکورد بی سابقه در 
کشور سوئد است. به عقیده بنده این مدت از بازداشت یک فرد در جهان بی نظیر 
اســت و مانند  آن را در گذشته نداشتیم.وی افزود: دسترسی آقای نوری به وکلای 
خود با محدودیت شدیدی همراه است. ســخنگوی قوه قضاییه گفت: در دادگاه 
متهمان خانه اصفهان دیدیم که ۴ نفر از این افراد از وکلای تعیینی و ۲ نفر از آن ها 
از وکلای تســخیری استفاده و بهره بردند و قاعده و اصل حق دفاع در این پرونده 
تجلی پیدا کرد و رعایت شد، اما در کشوری که مدعی مهد حقوق بشر است، حق 
دفاع توسط افراد در دادگاه  هایشان رعایت نمی  شود.وی افزود: متهمی غیرهمزبان 
و دارای اختلالات روانی به سلول انفرادی آقای حمید نوری آورده شده است و بیم 
به خطر افتادن جان وی در این سلول که مکانی کوچک است، به وجود آمده است.
ستایشی اظهار کرد: سامانه و سیستم رایانه  ای آقای نوری در زندان سوئد را قطع 
کردند تا شرایط دفاع وی از خود مهیا نشود.سخنگوی قوه قضاییه گفت: ۱۵ جلسه 
دادگاه تجدید نظر برای آقای نوری در نظر گرفتند و این جلسات تا نیمه آبان ماه 
سال جاری به طول خواهد انجامید و سپس رای دادگاه صادر خواهد شد که احتمالا 

این فرآیند در دیوان عالی کشور سوئد مجددا طی خواهد شد.

تازه های مطبوعات
هم میهن - دوم  خرداد ۱۴۰۲ شــاید فرصتی باشــد برای کمی با خود صادق بودن ما 
مدعیان اصلاح طلبی. این که از خود بپرسیم تا چه حد پای کار اصلاحات بودیم و تا چه 
حد انتظاراتی که از »یک برگه رای« داشتیم، متناسب با واقعیت و توازن عینی قدرت 
میان جامعه و حکومت بود. شاید در این روزها که جنبش و امید سال هاست فرو خفته، 
بد نباشــد با خود خلوت کنیم و هر یک، بی پرده پوشی از خود بپرسیم: با فرصت دوم  

خرداد چه کردیم؟
 جوان - به رغم تلاش مجلس برای سامان دهی بازار اجاره بها، با توجه به شرایط فعلی و 
افزایش قیمت برخی کالاها و بالا رفتن هزینه سبد معیشت مردم، تنظیم بازار اجاره بهای 
واحدهای مسکونی و تجاری به طرحی فوری با راهکارهای میان مدت و بلندمدت نیاز 
دارد، زیرا ادامه افزایش نجومی قیمت اجاره بها ممکن است به بی خانمان  شدن برخی از 

مستأجران و خانه نشینی کسبه بازار منجر شود.
 همشهری - این روزنامه در یادداشتی با انتقاد از متنی که تحت عنوان »لایحه حجاب« 
در فضای مجازی منتشر شده، نوشــت که در صورت صحت »ضربه بدی به حیثیت 
دستگاه قضایی است« و دولت باید لایحه را پس بگیرد چون ماموران دیگر نمی توانند با 

»بی حجاب «ها برخورد کنند.
 رســالت - رهبر انقلاب در دیدار ســفرا و مسئولان سیاســت خارجی ۶ ضابطه را در 
دیپلماسی خارجی از جمله رعایت عزت، حکمت و مصلحت، رفع و کاهش سیاست ها و 
تصمیمات تهدیدآمیز علیه ملت ایران و...را الزامی دانستند...اجرای این ضابطه ها و علایم 
انقلابی نیاز به یک کادر کارآمد و انقلابی دارد که به مبانی فکری و سیاســی جمهوری 

اسلامی معتقد باشد.وزیر خارجه باید مراقب نفوذی ها در پذیرش کادرهای جدید باشد.
انعکاس

فرارو نوشت: فراتر از ورود به مجلس، گام بلندتر شمخانی می تواند خیز بلند برای رقابت 
بر ســر پاستور باشد. او می تواند در انتخابات ۱۴۰۴ در صورت تایید از سوی شورای 

نگهبان یکی از رقیب های جدی برای سید ابراهیم رئیسی باشد.
 انتخاب مدعی شــد: مقیمی، وکیل جهانگیری درباره موضوع شکایت رئیس مجلس از 
موکلش گفت: تلاش برای کسب رضایت کذب است و این جانب به صراحت در جلسه 
دادگاه بحث اخذ رضایت را رد کردم.  شکایت آقای قالیباف شخصی است، چگونه این 
روند با ابزار رئیس مجلس و از طریق مشاوران ایشان دنبال می شود؟ امیدواریم به دنبال 

تحت تاثیر قرار دادن دادگاه نباشد.
 مشرق نیوز خبرداد: سرویس های اطلاعاتی و نیرو های امنیتی ترکیه در شهر استانبول، 
یک هسته جاسوسی جدید وابسته به موساد را منهدم کردند.سلجوک کوجوکایا، سرکرده 
این شبکه که توسط موساد در اروپا آموزش دیده بود و ۱۲ نفر دیگر دستگیر شدند. این 
تحقیقات با هماهنگی سرویس اطلاعاتی ترکیه و دادستانی عمومی استانبول آغاز شد و 

یک سال و نیم به طول انجامید.

آگهي دعوت مجمع عمومی عادی نوبت دوم

آگهي دعوت مجمع عمومی عادی نوبت دوم

* دستور جلسه :
- انتخاب مدیران تصفیه

- تعیین محل تصفیه     - داوطلبان تصدی سمت هیات تصفیه موظفند حداکثر ظرف مدت 5 روز پس از انتشار آگهی دعوت فرم 
داوطلبی را تکمیل و تحویل دفتر تعاونی نمایند.

* دستور جلسه :
- استماع گزارش هیات مدیره و بازرس - طرح و تصویب صورتهای مالی سالهای 90 الی 1401

- طرح و تصویب تراز آزمایشی منتهی به 1402/1/31

تاریخ انتشار آگهی:1402/03/04

تاریخ انتشار آگهی:1402/03/04

مجمع عمومي عادی به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاوني رجاءمهر در ساعت 16:00 روز  سه شنبه مورخ 1402/03/23 
در محل دفتر تعاونی به آدرس: بندرعباس- سه راه برق زیرگذر جدید مجتمع 96 واحدی رجاءمهر برگزار می شود. 

از کلیه اعضاء دعوت می شود شخصاً یا وکالتاً جهت اتخاذ تصمیم نسبت به موضوعات ذیل در این جلسه حضور به هم رسانند.

ضمناً به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی؛ تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3 رای و 
 هر شخص غیر عضو تنها یک رای خواهد بود. و اعضاي متقاضي اعطاي نمایندگي،مي بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ

 22 /1402/03  در محل دفتر تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت و تأیید وکالت، برگه ورود به مجمع را دریافت دارند.

جلسه مجمع عمومي عادی نوبت اول شرکت تعاوني رجاءمهر طلاشهر راس ساعت 17:00روز  سه شنبه مورخ 1402/03/23 در محل 
مجتمع 96 واحدی به آدرس: بندرعباس- سه راه برق زیرگذر جدید مجتمع 96 واحدی رجاءمهر برگزار می شود. 

 از کلیه اعضاء دعوت می شــود با در دست داشتن کارت و یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانید 
و یا وکیل / نماینده خود را کتباً معرفی نمایید.

 ضمناً به اطلاع می رســاند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشــکیل مجامع عمومی؛ تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3 رای 
 و هر شــخص غیر عضو تنها یک رای خواهد بود. و اعضاي متقاضي اعطاي نمایندگي،مي بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ

 22 /1402/03  در محل دفتر تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت و تأیید وکالت، برگه ورود به مجمع را دریافت دارند.
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برگزاری مراسم دانش آموختگی دانشجویان 
دانشکده علوم قرآنی بندرعباس 

  گروه خبر // مراســم دانش آموختگی ۱۶ دانشــجوی دانشــکده 
علوم قرآنی بندرعباس برگزار شــد. حجت الاسلام سعید کذایی رئیس 
دانشــکده علوم قرآنی بندرعباس گفت: این دانش آموختگان در رشته 
 علــوم قرآنی و حدیث و در مقطع کارشناســی فارغ التحصیل شــدند.
حجت الاســلام کذایی گفت: ۱۳ نفر از فارغ التحصیلان زن و ســه نفر 
مرد هســتند.او گفت: اکنون بیش از ۲۰۰ دانشجو در رشته علوم قرآنی و 
حدیث در مقطع کارشناسی مشغول به تحصیل هستند.رئیس دانشکده علوم 
قرآنی بندرعباس گفت: با مجوز وزیر علوم در سال تحصیلی جدید، مقطع 
کارشناسی ارشــد نیز در این دانشکده راه اندازی می شود.حجت الاسلام 
سعید کذایی گفت: متقاضیان بر اساس سوابق تحصیلی، بدون آزمون و از 
پایگاه اینترنتی سازمان سنجش می توانند در این دانشکده نام نویسی کنند.

او گفت: تحصیل در این دانشکده به صورت رایگان است و متقاضیان با 
داشتن مدرک دیپلم می توانند تحصیل کنند.در ادامه به مناسبت دهه کرامت 
و ســالروز ولادت حضرت معصومه )س( جشــن روز دختر نیز برگزار 
شد.رئیس دانشکده علوم قرآنی بندرعباس گفت: در این مراسم خادمان 
رضوی با پرچم متبرک آستان قدس حضور داشتند.احسان کامرانی معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان نیز گفت: این تنها دانشکده 
علوم قرآنی در جنوب کشور است که برای توسعه مقاطع تحصیلی در آن در 
تلاش ایم. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان ؛ کامرانی گفت: هر چه داریم 

از قرآن است و هر چقدر در این اقیانوس قرآنی باشیم باز هم کم است.

 حمایت کمیته امداد از 18 هزار دختر دانش آموز 
و دانشجوی نیازمند هرمزگانی 

  گروه خبر // مدیرکل کمیته امداد اســتان هرمزگان از حمایت ۱۷ 
هزار و ۹۹۴ دختر دانش آموز و دانشــجو نیازمند این استان خبر داد. 
حمید باسره ، مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان ضمن تبریک ولادت 
حضرت فاطمه معصومــه)س( و آغاز دهه کرامت، از حمایت ۱۷ هزار 
و ۹۹۴ دانش آموز و دانشــجو دختر تحت پوشش این نهاد خبر داد و 
 اظهار داشت: کمیته امداد در راستای توانمند سازی از خانواده های نیازمند 
برنامه های متنوع، ویژه ای دختران که در مسیر تحصیل مشغول هستند، 
دارد. باسره افزود: کمیته امداد در سال گذشته بیش از هفت میلیارد و ۱۹۷ 
میلیون تومان برای کمک هزینه تحصیلی این تعداد دانش آموز و دانشجو 
دختر تحت حمایت این نهاد پرداخت نموده است. مدیرکل کمیته امداد 
استان هرمزگان با اشاره اینکه یکی از برنامه های موثر در حوزه فرهنگی 
این نهاد اردو هــای زیارتی برای افزایش توانمندی فرهنگی، فکری و 
اجتماعی خانواده ها می گردد، اظهار داشت: اعزام ۶۳۰ نفر از دختران 
تحت حمایت این نهاد به اردوی های سیاحتی و  زیارتی مشهد مقدس 
با اعتباری بالغ بر یک میلیارد و ۸۹۰ میلیون تومان در سال ۱۴۰۱ بوده 
اســت. به گزارش فارس ، باسره با اشاره به اینکه الگوبرداری حضرت 
معصومه )س( این شخصیت بزرگوار را بهترین راه دستیابی دختران امروز 
و مادران فردای ایران اسلامی به زندگی سالم، موفقیت آمیز و سعادتمندی 
دانست و افزود: سال گذشته به شش هزار و ۷۲ نفر از دختران کلاس های 

آموزشی، تربیتی توسط کمیته امداد ارائه شده است.

روابط عمومی  شیلات هرمزگان  بیایید طراوت و شادابي  را با مصرف آبزیان به روحمان هدیه دهیم

مفقودی  نوبت اول مفقودی 
R15: سند مالکیت موتورسیکلت یاماها تیپ      

پلاک :9136 شخصی قشم مالکیت : هشام عیدی زاده رمچاهی
ME1RG0612E0001127 شماره شاسی

شماره موتور G3C7E0001044 مدل 2014 رنگ : قرمز 
 مفقود و از درجه اعتبارساقط می باشد 

پروانه کسب تاریخ صدور 1400/3/5 شماره پروانه
 16849/ت پ ک/ 00 صنف مصالح ساختمانی آدرس قشم 

روستای کوشه خیابان اصلی  با کد پستی 7953185175 بنام 
سید احمد حسینی لافتی به شماره ملی 3450090097 مفقود 

شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

  گروه خبر //  نخســتین دارالشــفا امام رضا )ع( با حضور 
خادمان رضوی کاروان زیر ســایه خورشید در بندرعباس 

افتتاح و به بهره برداری رسید. 
   دبیر کانون ســلامت کانون های خدمت رضوی در حاشــیه 
افتتاح این مرکز افزود: تیم پزشکی این کانون تا قبل از راه اندازی 
این مرکز با مراجعه به مساجد و مراکز بهداشتی و درمانی شهرها 

و محله های کم تر برخوردار خدمات بهداشتی درمانی می دادند.
کرامت امیری ادامه داد: این خدمات با وجود راه اندازی نخستین 
دارالشــفا حضرت رضا )ع( همچنان تداوم می یابد و مرکز یاد 
شــده به دادن خدمات بیشــتر به افراد کمتر برخوردار کمک 
می کند.خادمیار کانون تخصصی سلامت رضوی نیز گفت: افراد 
کم برخوردار مالی با راه اندازی این مرکز به صورت نظام مند در 

محل ها و محله های کمتر برخوردار شناســایی و به این مرکز 
معرفی می شوند.دکتر احمد نگهی اضافه کرد: خدمات بهداشتی 
و درمانی در این مرکز به صورت رایگان به این افراد ارائه و در 
صورت نیاز به مراکز تخصصی ســطح شهر بندرعباس معرفی 
می شوند.وی ابراز امیدواری کرد؛ با پیوستن خیران به این چرخه 
زمینه ایجاد مراکز تخصصی برای افراد کم بضاعت فراهم شود.

واقف دارالشــفا حضرت رضا )ع( نیز گفت: این مرکز با هدف 
کمک به مردم و کاستن از محرومیت در این استان وقف شده تا 
افراد و خانواده های بدون توان مالی بتوانند از خدمات بهداشتی 

و درمانی آن اســتفاده کنند.عبدالله مسلمانی بیان کرد:  دارالشفا 
حضرت رضا )ع( دارای ۱۷ اتــاق برای خدمت به مردم بوده 
که ۱۴ اتاق در اختیار شــبکه بهداشت و ســه اتاق در اختیار 
خادمان امام رضا )ع( قرار گرفته اســت.به گزارش ایرنا، سید 
مهدی چاوشی یکی از خادمان رضوی در این آیین با اشاره به 
حضور چهار نفر از خدام حرم رضوی در قالب کاروان زیر سایه 
خورشید در هرمزگان گفت: پرچم متبرک بارگاه امام رضا)ع( را 
به میان مردم این استان تبرک می کنیم و انتظار داریم این مرکز نیز 

خدمات خوبی در اختیار آنان قرار دهد.

افتتاح نخستین دارالشفا امام رضا )ع( در بندرعباس

  گروه خبر // مدیرکل بنیاد شــهید و امور 
 ایثارگــران هرمزگان گفــت: در عملیات 
آزادی خرمشهر  به  المقدس که منجر  بیت 
شــد ۶۰ نفر از رزمنــدگان هرمزگانی به 

شهادت رسیدند. 
   عطا ناوکــی مدیرکل بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران هرمزگان با بیان اینکه  در عملیات 
بیت المقدس که منجر به آزادی خرمشهر شد 
۶۰ نفر از رزمندگان هرمزگانی به شــهادت 
رســیدند گفت: هرمزگان در این عملیات ۱۵ 
جانبــاز و آزاده تقدیم انقلاب اســلامی کرد.
او گفت : توکل، توســل، وحدت و فداکاری 
همه مردم مسلمان موجب پیروزی رزمندگان 
آزادسازی  شــد.عملیات  دشــمن  بر  اسلام 

خرمشهر از مهم ترین حماسه های دفاع مقدس 
و نقطه عطفی در تاریخ جنگ تحمیلی است، 
این پیــروزی در پی عملیات بیت المقدس به 
وقوع پیوست و سبب باز پس گیری خرمشهر 
در ســوم خرداد ۱۳۶۱ خورشیدی شد.این 
عملیات در ۳۰ دقیقه بامداد ۱۰ اردیبهشــت 
۱۳۶۱ بــا رمز یــا علی بن ابــی طالب )ع( 
 آغاز شــد و رزمندگان اســلام بــا عبور از 
رودخانه کارون و در ســه مرحله عملیات، 
خرمشــهر را پس از ۲۰ ماه اســارت، آزاد 

کردند.
  نیرو هــای ایرانــی در ایــن عملیــات به 
دستاورد های بزرگی دســت یافتند که از آن 
جمله می تــوان به انهدام بیش از ۲ لشــکر 

نیروی های حــزب بعث عراق، بازپس گیری 
حــدود پنج هــزار و۴۰۰ کیلومتــر مربع از 
خاک ایران از جمله شــهر های خرمشــهر، 
هویزه، پادگان حمید و خارج کردن شهر های 
اهواز- حمیدیه و سوســنگرد از برد توپخانه 
عراق، تامین مرز بین المللی )حدفاصل پاسگاه 

طلائیه تا شلمچه( اشاره کرد.
   سرانجام پس از رشادت و دلاورمردی های 
 فراوان ارتشــیان و ســپاهیان در ســاعت 
۲ بعدازظهر ســوم خرداد ۱۳۶۱، خرمشهر، 
آزاد شد.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان ؛ 
شورای عالی انقلاب فرهنگی در تقویم رسمی 
ایران، سوم خرداد را به عنوان روز »مقاومت، 

ایثار و پیروزی« نامگذاری کرد.

شهادت 60 هرمزگانی در عملیات آزادسازی خرمشهر 

گروه خبر // هفدهمین جشنواره فرهنگی، هنری 
و ورزشی آســمان هشتم در روستای کردر رضوی 

شهرستان میناب آغاز شد.
    دبیر جشــنواره مردمی فرهنگی، هنری و ورزشی 
آســمان هشــتم گفت: این جشــنواره به مناسبت 
دهه کرامت، با حضور کاروان زیرســایه خورشــید 
در روســتای کردر رضوی شهرســتان میناب آغاز 

شد.ابراهیم ذاکری افزود: این جشنواره در رشته های 
فرهنگی و هنری شــامل کتابخوانی رضوی، نقاشی 
رضوی، کلیپ رضوی، سرود رضوی، تئاتر رضوی، 
قصه گویی رضوی و سفرنامه نویسی رضوی در دهه 
کرامت برگزار می شود.وی گفت: فوتسال، دومیدانی، 
تنیس روی میز، تیراندازی با تفنگ بادی، بازی بومی 
 محلی هووا از جمله رشته های ورزشی این جشنواره

  اســت.به گزارش خبرگــزاری صداوســیما مرکز 
خلیج فارس، ذاکری افزود: آیین اختتامیه این جشنواره 
در دهه امامــت و ولایت )قربان تــا غدیر( برگزار 
می شود.جشــنواره فرهنگی، هنری و ورزشی آسمان 
هشتم از ۱۷ سال قبل به همت کانون فرهنگی هنری 
امام المنتظر )عج( و با هدف ترویج فرهنگ و ســیره 
رضوی، تحکیم مبانی اســلامی و مقابله با نقشه های 
دشــمنان، نشر و ترویج شــعائر دینی و پاسداری از 
ارزش های اسلام و انقلاب هر سال در ایام دهه کرامت 

برگزار می شود.

شروع جشنواره آسمان هشتم در میناب 

  

گروه خبر //  معاون وظیفه عمومی فرماندهی 
معافیت  نحــوه  اســتان هرمزگان  انتظامی 
مشــمولان غایب و غیر غایب دارای ۳ و ۴ 
فرزند از خدمت وظیفــه عمومی و همچنین 
متاهل حین  وظیفه  کارکنان  کســر خدمت 

خدمت به ازای هر فرزند را تشریح کرد. 
   سرهنگ حسن دســتوری زاده در خصوص 
معافیت مشمولان غایب وغیرغایب دارای ۳ و ۴ 
فرزند و بیشتر از خدمت وظیفه عمومی بیان کرد: 
برابر ابلاغیه ســتاد کل نیروهای مسلح از تاریخ 
۲۱ فروردین ۱۴۰۲ تا پایان ســال ۱۴۰۴ کلیه 
مشمولان غایب و غیرغایب و کارکنان وظیفه در 
حال خدمت که دارای ۴ فرزند و بالاتر هســتند 
پس از طی دوره آمــوزش مقدماتی و تکمیلی 
در ســپاه از انجام خدمت وظیفه عمومی معاف 
می شوند.وی افزود: همچنین مشمولان غایب و 
غیرغایب و کارکنــان وظیفه در حال خدمت که 
دارای ۳ فرزند بوده و سن آنان حداقل ۴۰ سال 
تمام است نیز پس از طی دوره آموزش مقدماتی 

و تکمیلی در ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی از 
انجــام خدمت وظیفه عمومی معاف می شــوند.

معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی اســتان 
هرمزگان بیان کرد: به کارکنان وظیفه متأهل در 
حال خدمت نیز، علاوه بر ۲ ماه کســر خدمت 
 تأهــل، برای فرزند اول۳ ماه، بــرای فرزند دوم
 ۴ ماه و برای فرزند سوم ۵ ماه کسر خدمت اعطاء 
می شــود.  به گزارش ایسنا ؛ سرهنگ دستوری 
زاده در پایان بیان کرد: مشــمولان غایب دارای 
شرایط می بایست برای ثبت درخواست خود به 
دفاتر پلیس+۱۰ سطح استان مراجعه و کارکنان 
وظیفه نیز به نیروی انسانی مربوطه مراجعه کنند 
تا مراحل رسیدگی و صدور کارت معافیت برای 
آنان انجام شــود و برای کسب اطلاعات بیشتر 
می توانند از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان 
بــه نشــانی www.vaziFeh.police.ir و 
یا کانال ســازمان در پیام رسان های داخلی به 
نشانی khabaresarbazi@ از آخرین اخبار 

مربوطه مطلع شوند.

اعلام شرایط معافیت مشمولان 
دارای 3 فرزند و کسر خدمت سربازان متاهل

نماینده غرب هرمزگان   // گروه خبر 
باند موجود  از  تعریض قطعاتی  گفت: 
کریدور شــرق به غرب در محدوده 
اعتبار ۶۰۰  با  بندرچارک  بندرلنگه - 

میلیارد ریال انجام می شود. 
   احمد جباری نماینده غرب هرمزگان 
از تعریــض قطعاتی از بانــد موجود 
کریدور شــرق به غــرب در محدوده 
اعتبار ۶۰۰  با  بندرچارک  بندرلنگه - 
میلیــارد ریــال خبــر داد.وی افزود: 
هنگامی که بنده به عنوان نماینده غرب 
هرمزگان در دوره هشتم به مجلس راه 
یافتم حتی یک متر مســیر دو بانده در 
با پیگیری  غرب هرمزگان نداشتیم که 
همه جانبه در طی دوره هشــتم و نهم 
مجلس و همچنین این دوره بحمدالله از 
مسیر ۴۰۰ کیلومتری دو بانده پارسیان 
- بندرلنگــه - بندرخمیر، کمتر از ۶۰ 

الی ۷۰ کیلومتر تــا اتمام آن باقیمانده 
عنوان  هرمزگان  غرب  اســت.نماینده 
داشت: در جریان بررسی لایحه بودجه 
سال ۱۴۰۲ در دی ماه سال گذشته به 
طور مفصل با شــخص رئیس جمهور، 
معاونین ایشان و وزیر راه و شهرسازی 
صحبت کرده بودم و بر طبق برآورد ها 
خدمت ایشان اعلام کردیم به اعتباری 
قریب به ۲۰۰۰ میلیــارد تومان برای 
اتمــام ۶۰ الی ۷۰ کیلومتــر باقیمانده 
محور دوبانده در محدوده پارســیان - 

بندرلنگه نیاز است .
   عضــو هیئت رئیســه کمیســیون 
ابراز داشت: از شخص   عمران مجلس 
رئیس جمهور خواســتم به دلیل اینکه 
محور کنونــی پارســیان - بندرلنگه 
بواسطه تردد ماشین آلات سنگین مرتبط 
با پالایشگاه های نفتی و گازی، مناطق 

ویژه صنعتی، اقتصادی و همچنین بنادر 
و گمرکات به یک محور بسیار شلوغ 
و پر تردد بدل گشــته و موجب رخداد 
حوادث بــد و اتفاقات ناگوار و در پی 
آن عزادار شــدن خانواده های زیادی 
گردیده اســت باید از ظرفیت وزارت 
نفــت در جهت تامین اعتبار این پروژه 
اســتفاده  کرد.نماینده مــردم هرمزگان 
در مجلس خاطر نشــان کرد: در دوره 
هشتم مجلس شــورای اسلامی نیز با 
درخواست از رئیس جمهور وقت مبنی 
بر استفاده از ظرفیت وزارت نفت برای 
تکمیل این محور، با موافقت ایشــان 
موفق شــدیم بخشــی از این مسیر را 
تکمیل کنیم.احمد جباری در خصوص 
چگونگــی تکمیل این محور نیز گفت: 
با توجــه با اعتبار زیاد مــورد نیاز و 
طولانی شــدن زمان اجرای این پروژه 

در اسفند ماه ســال ۱۴۰۱ با پیگیری 
موضــوع از طریق رئیــس جمهور و 
وزارت راه و شهرسازی پیشنهاد کردیم 
بانــد موجود تعریض گــردد و عرض 
آن از ۶ بــه ۱۲ متر افزایش یابد که با 
دستور رئیس جمهور مقرر شد وزارت 
راه و شهرسازی اقدامات لازم را جهت 
تعریض باند موجود انجام دهد و اینک 
با جوابیه ی وزارت راه و شهرســازی 
میلیارد  اختصــاص ۶۰  بــر  مبنــی 
تومان به تعریض محــور بندرلنگه - 
 بندرچارک بدنبال این هستیم که بزودی 
عملیات اجرایی محور یاد شــده آغاز 

شود.
   به گزارش فارس، طی دو ســه ماه 
اخیر تصادفــات خونین زیادی در این 
محــور رخ داده کــه چندین فوتی نیز 

بدنبال داشته است.

اختصاص 60 میلیارد تومان به قطعاتی از باند دوم لنگه - چارک 

خبر

  

 گروه خبر // فرمانده منطقه پدافند هوایی جنوب شرق شهدای 
خلیج فارس با اشــاره به آمادگی نظامی جمهوری اسلامی در 
بازدارندگی از هرگونه تعرض، گفت:  با اقتدار و هوشیاری نیروهای 
نظامی کشور، حضور شناورهای آمریکایی در خلیج فارس بیش 

از ۸۳ درصد کاهش یافته است. 
   امیر ســرتیپ دوم »نصراله هوشمند« در آیین معارفه فرماندهی 
پایــگاه پدافند هوایی جزیــره کیش با بیان اینکــه پدافند هوایی 
جمهوری اســلامی ایران با چشــمانی همیشــه بیــدار در زمینه 
بازدارندگی گام های موثری برداشته است، اظهار کرد: در دوره ای 
روزانه بیش از ۱۰۰ شناور امریکایی در خلیج فارس تردد می کرد 
کــه با رصد، پایش و اخطارهای بازدارنده این تعداد به کمتر از ۱۷ 

مورد کاهش یافته است.
   وی با اشــاره به ایثار و رشــادت های دلاورمردان نظام مقدس 

جمهوری اســلامی در تاریخ پدافند هوایی کشــور، تاکید کرد: در 
دفاع از کیان اسلامی به ویژه آسمان مقدس جمهوری اسلامی ایران 
که آسمان ولایت است لحظه ای درنگ نخواهیم کرد.فرمانده منطقه 
پدافند هوایی جنوب شــرق با بیان این که قدرت مقتدرانه پدافند 
هوایی کشور نیازمند تبیین در سطح ملی و بین المللی است، اضافه 
 کرد: جزیره کیش در طول هشت سال دفاع مقدس به عنوان نگین 
خلیج فارس و چشــم بینای جمهوری اسلامی ایران نقش آفرینی 
کرده و بخــش عظیمی از خلیج فارس و اســتان های همجوار را 

پوشش پدافندی داده است.
    بــه گزارش ایرنــا، طی مراســمی »جواد پورخســروانی« به 
عنوان فرمانده جدید پدافند هوایی جزیره کیش معارفه و از زحمات 
 و اقدامات »ســیف الله کاظم لو« به عنوان فرمانده پیشین قدردانی 

شد.

فرمانده منطقه پدافند هوایی جنوب شرق شهدای خلیج فارس عنوان کرد

کاهش حضور شناورهای آمریکایی در خلیج فارس
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 گروه گزارش// گسترش پدیده خانه های 
اشــتراکی به گفته یک اقتصاددان نتیجه 
پابرجایی مشــکلات۵۰ ســاله در حوزه 
مسکن است؛ پدیده ای که از دید یک فعال 
مدنی، سراسر منفی است و پیامدهایی به 
شدت مخرب در خانواده و جامعه برجای 

می گذارد. 
   توسل مســتاجران به مســکن اشتراکی 
موضوعی اســت که بــا در رفتن فنر قیمت 
املاک و به دنبــال آن اجاره بها، دارد عادی 
می شود حال آنکه چندی پیش سوژگی اش 
در آپارتمان های کم متراژ، چشم بسیاری از 
مخاطبان رسانه ها و شبکه های اجتماعی را 
از تعجب گرد می کرد. با چند جســت وجو   
در اپلیکیــش دیوار می تــوان متوجه حجم 
گســترده ای از آگهی ها در خصوص مسکن 
اشتراکی شد.با وجود اینکه مسکن اشتراکی 
یک مساله آشنا و با سابقه ای دیرینه است اما 
در شرایط کنونی که زیست اجتماعی جامعه 
تغییر پیدا کرده، افزایش اینگونه سکونت ها 
می تواند آســیب هایی زیادی به دنبال داشته 
باشد.از آنجایی که یکی از علت های اصلی 
گســترش این پدیده، افزایش قیمت مسکن 
و به دنبال آن افزایش نرخ اجاره بهاســت که 
پیامدهای اجتماعی هم به دنبال دارد، در این 
خصوص با »بیت الله ستاریان« استاد دانشگاه 
و کارشــناس مسکن و »سیدحسن موسوی 
چلک« رئیس انجمن مــددکاران اجتماعی 

ایران گفت وگویی انجام دادیم.
  گســترش خانه اشــتراکی بــه دلیل 

بیشترشدن خانوارها از خانه ها
   ستاریان در ابتدای مصاحبه به نرخ املاک 
اشاره می کند و می گوید: قیمت مسکن روز 

به روز در حال افزایش اســت و نتیجه این 
اتفاق مهاجرت معکوس منفی اســت که بر 
ســرخوردگی و از بین رفتن توان و قدرت 
زندگی در یک منطقه دلالت دارد. مســکن 
بزرگترین پارامتر و مساله یک خانوار است و 
بیش از ۴۵ تا ۵۰ درصد محتوای سبد خانوار 
را به خود اختصاص می دهد. وقتی خانواده ای 
ناتــوان در تهیه این ضرورت مهم باشــد به 
چادرنشــینی، خانه های اشتراکی و غیره رو 
می آورد.این کارشناس مسکن معتقد است که 
تعداد خانوارها نسبت به واحدهای مسکونی 
بیشتر شده است و سالانه بیش از ۷۰۰ هزار 
ثبت ازدواج داریم. مســکن اشتراکی پیش 
از این ها هم وجود داشــته است. خانه هایی 
همچون کاروانسرا با چند اتاق، آشپزخانه و 
سرویس بهداشتی مشترک که خانواده ها در 
آن زندگی می کردند اما امروزه این وضع در 
شــکل جدیدش در حال گسترش است و 

باعث کاهش کیفیت زندگی ها شده است.
  مسکن استیجاری، مسکن اجتماعی، مسکن مهر 

و ... پابرجایی مشکل پنجاه ساله مسکن در ایران
ستاریان با بیان اینکه ما هر سیاست گذاری 
در هر حوزه مســکن داشته باشیم بعد از ۱۵ 
تا ۲۰ سال نتیجه اش را خواهیم دید، توضیح 
می دهد: ما فرصت های حوزه مســکن را از 
دست داده ایم و امروزه با بحران بسیار بزرگی 
در این باره مواجهه شــده ایم. اگر از امسال 
ســالی یک میلیون مسکن از آسمان بیاید و 
در ایران قرار بگیرد ما ۶ سال دیگر نتیجه اش 
را خواهیم دید.این استاد دانشگاه با اشاره به 
طرح تولید چهار میلیون مسکن در چهار سال 
می پرســد: این حجم فراتر از یک ابرپروژه 

اســت و باید به این اندیشــید که در این دو 
سال چقدر پروسه مربوطه پیشرفت داشته و با 
این روش ها و این برنامه ها چه میزانی از این 

هدفگذاری را می توان محقق کرد؟
  وی می افزاید: مشکل ما در حوزه مسکن به 
چند سال پیش از انقلاب بازمی گردد. بعد از 
انقلاب به علت دگرگونی های به وجود آمده 
این مشکلات ابعادی تازه یافته است. ۵۰ سال 
است که با این مساله دست و پنجه نرم می کنیم. 
مسکن مهر، مسکن استیجاری و غیره برای 
جامعه ما نیست برای جوامعی است که مشکل 
مسکن در آن حل شــده و فقط دهک های 
خیلی پایین که تعداد بسیار کمی هستند، در 
تهیه مســکن ناتوانند و در این شرایط دولت 
دست به کار می شود و با امکانات سخت تری، 
مســکن را در اختیار آن هــا قرار می دهد و 
آن ها را مسکن استیجاری، مسکن اجتماعی، 
مسکن مهر و غیره می نامند.ستاریان با بیان 
اینکه در هیچ کجای دنیا دولت نمی تواند بیش 
از مقدار اندکی مســکن تولید کند، توضیح 
می دهد: تولید مسکن برعهده بخش خصوصی 
و نیازمند جذب سرمایه گذار است. در اینجا 
مشــکل در روابط و ابزارهای مالی است که 
بتوانند این اعتبارها را از یکدیگر جذب کنند 
و در فرایند تولید قرار دهند. مسکن مهر بازار 
را آشفته کرد و باعث رکود بازار شد. پس ما 
نمی توانیم آن را با یک سال مقایسه کنیم بلکه 
باید چشم انداز ۵ یا ۶ ساله به آن داشته باشیم. 
ما شاهد این بودیم که قیمت مسکن با ساخت 
مسکن مهر مدت کوتاهی کاهش پیدا کرد و 

رشدش از سال ۹۱ به ۱۴۰ درصد رسید.
  با راهکارهای فعلی مشکل بازار اجاره بها 

برطرف نمی شود
   این کارشناس مسکن با اشاره به اینکه در 
شرایط کنونی هیچ راهکار نظارتی وجود ندارد 
که بتواند جلو افزایش نرخ اجاره بها را بگیرد 
می گوید: ما نمی توانیم جلو معامله دو نفر را 
بگیریم و هزاران راه برای دور زدن وجود دارد 
از جمله ثبت رسمی نکردن اسناد رد و بدل 
شده و غیره. مگر می شود یک جنس که قیمت 
آن بالا رفته و با کمبــود در جامعه روبه رو 

هســتیم بخواهیم که مالــکان آن ها را مفت 
اجاره دهند یا اینکه خانه ای که ســه میلیارد 
یا ده میلیــارد قیمت دارد به بهایی کم اجاره 
داده شود.ستاریان می افزاید: کارهای نظارتی 
و حمایتی صورت گرفته نمی توانند جوابگو 
باشــند؛ مانند دادن تسهیلات رهن از سوی 
دولت که مانند یک سم موقت عمل می کند 
و آثار ســوء خود را خواهد گذاشت. از این 
تسهیلات باید به صورت موقت برای مسائلی 
که برای حل کردن و پیاده سازی برنامه اصلی 
نیاز است، اســتفاده کرد نه هنگامی که برای 
زمــان کوتاهی بخواهید به جامعه مُســکن 
بزنید و بعد از آن درد شــروع شود. امروز به 
مستاجرها پول پیشتر بدهید، کم کم صاحب 
خانه ها اجاره را بیشتر می کنند به طوری که 
سال بعد باید چند برابر این را بدهید که این 

کار بسیار بی خودی است.
  وقتی می گوییم خانه خالی زیاد داریم، قاعدتا 
باید کاهش قیمت مسکن را به دنبال داشته باشد

   این استاد دانشــگاه بیان می دارد: تفاوت 
بخــش خصوصی ما بــا بخش خصوصی 
کشورهای همسایه در این است که ۱۰ درصد 
از منابع برای خود سرمایه گذار است و مابقی 
از منابع مالی دولت تامین می شود. برای مثال 
اگر سرمایه گذاران بخواهند با منابع مالی خود 
۱۰ واحد تولید کنند بــا کمک دولت ۱۰۰ 
واحد تولید می کنند اما در بخش خصوصی 
ما، سازنده فقط به جیب خود اتکا دارد. برای 
نمونه اگر می خواهد ۱۰ واحد بسازد همان را 
می سازد. افزایش تعداد بیشتر از این برای او 
ریسک خواهد بود و ممکن است ساختمان 
نیمه کاره باقی بماند.ســتاریان در رابطه با 
طرح مالیات برای خانه های خالی می گوید: 
کسی در دنیا نمی تواند ادعا کند که خانه های 
خالی وجود دارد که می توان از آن ها مالیات 
گرفت چراکه بعد از آن باید عواقبش را در 
نظر بگیرد. اگر ادعا کردید که ما مسکن کم 
نداریم زمانی صحیح است که این موضوع در 
سبد خانوار شما فقط ۱۰ تا ۱۵ درصد را به 
خود اختصاص دهد و رشد حاشیه نشینی به 
صفر برسد. همین طور قیمت مسکن افزایش 

پیدا نکند و ثابت بماند.وی می افزاید: هرگاه 
این سه پارامتر را در جامعه دیدیم، می توانیم 
بگوییم جامعه با مشــکل مسکن مواجهه 
نیست. وقتی می گوییم خانه خالی زیاد داریم، 
قاعدتا باید کاهش قیمت مســکن و خالی 
شدن حاشیه شــهر را به دنبال داشته باشد. 
این ادعای غیرعلمی، چند ســال در دولت 
چرخید و قوه مقننه روی آن مانور داد. آری 
خانه خالی مالیاتی دارد که در اکثر کشورهای 
توسعه یافته وجود دارد. البته کشورهایی که 

مشکل مسکن ندارند.
   بالا بردن نرخ رهن و اجاره برای تامین 

هزینه های اقتصادی است
   موســوی چلک با اشــاره بــه وضعیت 
اقتصادی کشور می گوید: وقتی حال اقتصاد 
خوب نیســت و نرخ تــورم روز به روز در 
حال افزایش اســت به طوری که از کنترل 
خارج می شــود، حتماً پیامدهای ناگواری 
برای مردم و جامعه به دنبال خواهد داشت. 
یکی از این پیامدها مشکل در تامین مسکن 
است.رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران 
توضیح می دهد: در چنین شرایطی هر فردی 
سعی بر این دارد که از ظرفیت های موجود 
خود برای جبران هزینه ها و خلاهایی که به 
واسطه گرانی به او وارد شده، استفاده کند که 
داشتن مسکن و بالا بردن نرخ رهن و اجاره 
آن نمونه ای از این ظرفیت های مورد استفاده 

است.
  تفاوت مسکن اشتراکی قدیم و جدید

  به گفته موســوی چلک، بیشتر افرادی که 
مشــکل مســکن دارند آن هایی هستند که 
درآمد بالایی ندارند به اســتثنا اشــخاصی 
که از پولشــان برای سرمایه گذاری استفاده 
می کننــد و مقداری از پــول خود را صرف 
اجاره مسکن می کنند. از آنجایی که مسکن 
یک امر ضروری و داشــتن یک سرپناه نیاز 
اساســی برای همه مردم است، وقتی نتوانند 
به تنهایی آن را تامین کنند به مســکن های 
اشتراکی رو می آورند.موسوی چلک معتقد 
است که مسکن های اشتراکی در گذشته نیز 
رایج بوده است، با این تفاوت که عمدتاً مورد 

استفاده خانواده هایی با نسبت فامیلی نزدیک 
بود. برای نمونه یک خانه با ۶ اتاق، آشپزخانه 
و سرویس بهداشتی مشترک که در آن پدر، 
پسر، داماد و افراد نزدیک زندگی می کردند اما 
در مسکن اشتراکی به شکل جدید، ارتباطات 

و نسبت ها مانند گذشته وجود ندارد.
  تبعات گریزناپذیر خانه های اشتراکی

   رئیس انجمن مــددکاران اجتماعی ایران 
با بیان این که گســترش خانه های اشتراکی 
پیامدهای منفی متعددی را به دنبال خواهد 
داشــت، توضیح می دهد: آرامش و آزادی 
عمل انســان ها در خانه اشــتراکی از بین 
می رود. همین طور متراژ خانه پایین می آید 
و ساکنان حتی اگر یک فرزند داشته باشند 
اتاق مشترک پدر و مادر با فرزند پیامدهای 
منفی را به دنبال خواهد داشت.وی در ادامه 
می گویــد: بحث دیگــر افزایش اختلاف و 
درگیری بین اعضای خانواده است. وقتی یک 
خانواده در محیط خیلی کوچک و مشترک 
زندگی می کنند، اختلاف و درگیری ها میان 
آنها افزایــش می یابد و طبعــاً به تحصیل 
فرزندان آسیب می رساند. همچنین نداشتن 
ارتباط با آشــنایان و صله رحم، مسائل و 
مشــکلاتی دیگری است که بین اعضای دو 

یا چند خانواده رخ می دهد.
  موســوی چلک اظهار می دارد: مســکن 
اشتراکی هیچ نکته مثبتی ندارد و تماماً پیامد 
منفی است. مسکن اشتراکی انتخابی بین بد و 
بدتر بین چادرنشینی و بی سر پناهی است. 
وقتی فقر گسترش پیدا می کند بر تمام ابعاد 
اجتماعی تاثیر می گذارد و اولویت های ما را 
تغییر می دهد.به گزارش ایرنا ؛ رئیس انجمن 
مددکاران اجتماعی ایــران در پایان یادآور 
می شــود: مردم این زندگی را شایسته خود 
نمی داننــد و نارضایتــی در جامعه افزایش 
پیدا می کند، افزایش نارضایتی هم مســبب 
 خشــونت های اجتماعی است که امروزه با 
 آن رو بــه رو هســتیم. روی آوردن بــه 
مشروبات الکلی و مواد مخدر برای تسکین 
و گرایش به فحشا و سرقت و ... برای تامین 

نیازها از جمله این پیامدهای منفی است.

بررسی ابعاد اقتصادی و اجتماعی پدیده مسکن اشتراکی؛

چاردیواری  هایی که دیگر اختیاری نیست

مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس خبر داد

رشد 38 درصدی تولید بریکت گرم صبا فولاد
 در دو ماه نخست سال » رشد تولید «

گروه خبر // مدیرعامل شرکت صبا فولاد 
خلیج فارس از رشــد ۳۸ درصدی تولید 
بریکت گرم صبا فولاد در دو ماه نخســت 
سال جاری نســبت به مدت مشابه سال 

گذشته خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر احســان 
دشــتیانه با اشــاره به روند افزایشی تولید 
بریکــت گــرم در کارخانه صبــا فولاد از 
ابتدای ســال رشــد تولید، اظهار کرد: در 
مجموع طی دو ماه نخســت امسال بیش از 
۲۰۴ هزار تن بریکت گرم در کارخانه صبا 
 فولاد تولید شد.مدیرعامل شرکت صبا فولاد 

خلیج فــارس تصریح کرد: این میزان تولید، 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۳۸ 
درصدی داشــته اســت.وی گفت: در سال 
رشد تولید، با پشتکار و تلاش شبانه روزی 
کارکنان شــرکت صبا فــولاد خلیج فارس 
تلاش همه جانبه در راستای تحقق رشد تولید 
در این مجموعه ادامه دارد.شرکت صبا فولاد 
خلیج فارس نخستین تولید کننده بریکت گرم 
در ایران با ظرفیت تولید یک و نیم میلیون تن 
در سال و صادر کننده این محصول است که 
در منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی 

خلیج فارس در بندرعباس قرار دارد.

 گــروه خبر // معــاون برنامه ریزی، توســعه 
و دریانوردی،  بنادر  منابع ســازمان  و  مدیریت 
یکی از موضوعاتی جدی و مهم در این سازمان 
را بازطراحی ساختار اداره بنادر جنوبی متناسب 
با مســئولیت های جدید  دربعد  تقویت نیروی 

انسانی متخصص و نخبه عنوان کرد.
   به گــزارش خبرنــگار دریا ؛  »حســن بیک 
محمدلو« در حاشــیه نشست شورای برنامه ریزی، 
توســعه مدیریت و منابــع اداره کل و بنادر تابعه 
اســتان هرمزگان توجه دولت به توسعه دریامحور 
را فرصتــی برای رونق فعالیت هــای اقتصادی در 
بنادر دانســت و اظهار داشت: یکی از موضوعاتی 
که در ســازمان بنادر و دریانوردی با جدیت دنبال 
می شود، متناســب سازی وظایف و  فعالیت جدی 
بندری و دریایی بنادر براساس مسئولیت های جدید 
وجذب نیروهای  انســانی آن اســت . وی با بیان 
اینکه بازدید از بنادر در راســتای احصا مشکلات 
و ارائه راهکارهای مناسب با هدف رفع مشکلات 
و  تقویت نیروی انســانی متخصص است، گفت: 
این مهم به خصوص با اولویت اســتان های جنوبی 
که با شــرایط ویژه ای ماننــد قرارگیری در مناطق 
کــم برخوردار و مناطقی کــه از نظر آب و هوایی 

به توجه و رسیدگی بیشتری نیاز دارند، در دستور 
کار قرار گرفته اســت. معاون برنامه ریزی، توسعه 
مدیریت و منابع سازمان بنادر و دریانوردی تصریح 
کــرد: مهم ترین موضوع در این راســتا طراحی و 
بازطراحی ســاختار اداره بنادر جنوبی است و با 
توجه به اینکه برخی وظایف جدید و برخی بنادر 
جدید به لحاظ توسعه  تجاری درحال شکل گیری و 
اضافه شدن به مجموعه سازمان بنادر و دریانوردی 
هستند این مهم در دستور کار  سازمان قرار گرفته 
اســت. بیک محمدلو افزود: با توجه به تاکیدهای 
رهبر معظم انقلاب و دولت سیزدهم برروی مساله 
سواحل مَکُران، بحث توسعه بندر مَکُران در دستور 
کار قــرار دارد و مطالعات اولیه اقتصادی آن انجام 
شــده و مطالعات فنی کار نیز در حال انجام  است 
و باید ســاختار مناسب آن برای اداره این بندر نیز 
به عنوان یک بندر بزرگ در شرق استان هرمزگان 
مورد توجه قرار بگیــرد و علاوه برآن بنادر حوزه 
غرب اســتان نیز مورد توجه بیشتری قرار بگیرند. 
وی در این رابطه به عملکرد بالای ۱۰ میلیون تن 
کالا در بندرلنگه در غرب اســتان هرمزگان اشاره 
کرد و گفت: به تناسب این عملکرد ظرفیت اداری 

این بندر نیز باید مورد بررسی مجدد قرار بگیرد.

    معــاون ســازمان بنادر اضافه کــرد: در حوزه 
گردشــگری دریایی به ویژه بندر شــهید حقانی 
به عنوان بزرگترین بندر مســافربری کشور نیز با 
طراحی مناســب در حوزه نیروی انسانی می توان 
امنیت سفرهای دریایی را برای هموطنان ارتقا داد. 
بیک محمدلو در بخش دیگری به ۱۰۰ مجوز برای 
جذب نیروهای نخبه توزیع شده در ستاد سازمان 
بنادر و اســتان های ساحلی از مســیر بنیاد ملی 
نخبگان و ســازمان اداری و استخدامی اشاره کرد 
و افزود: از این تعداد ۴۵ نفر در بنیاد ملی نخبگان 
 نهایی شــده و اســتان هرمزگان از این اتفاق نیز 
بهر ه مند خواهد شد و مابقی ظرفیت تا میزان ۱۰۰ 
نفر نیز پس از انجام فرایندهای علمی و تخصصی 

جذب خواهند شد. 
   وی خاطرنشــان کرد: این توافق و همفکری با 
بنیاد ملی نخبگان و سازمان امور استخدامی وجود 
دارد کــه به هر میزان نیازمندی در ســازمان امور 
استخدامی برای مشــاغل تخصصی وجود داشته 

باشد، از محل جذب نخبگان تامین شود.

معاون سازمان بنادر: 

مجوز جذب 45 نیروی متخصص بنادر جنوبی 
نهایی شده است

   

 گروه خبر // مدیران کل دســتگاه ها موظفند ماهی 
یکبار در میزهای خدمت در پایگاه های اقامه نماز جمعه 

شهرستان ها شرکت کنند.
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر محســن خاکی نهاد 
معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری هرمزگان و دبیر 
شورای اداری اســتان در سفر خود به شهرستان خمیر با 
 همراهی مدیــران کل دفاتر حوزه معاونــت در دیدار با 
حجت الاسلام صالحی امام جمعه شهرستان خمیر بیان کرد: 
هدف از سفرهای شهرستانی بررسی مصوبات شورای اداری و 
بررسی روند اقدامات دستگاه های اجرایی است.دبیر شورای 
 اداری استان با بیان اینکه شاخص ارزیابی عملکرد مدیران 
 مردم داری است افزود: عیار جایگاه مدیران در دولت سیزدهم 
مردم داری است و اگر مدیری مردم دار نباشد در جایگاه 

مدیران دولت ســیزدهم جایی ندارد و قطعا تغییر می کند. 
دکتر خاکی نهاد عنوان کرد: مدیران کل موظف هســتند 
ماهی یکبار در یکی از میزهــای خدمت در نماز جمعه 
حضــور پیدا کنند.در ادامه حجت الاســلام صالحی امام 
جمعه شهرســتان خمیر با اشــاره به جایگاه جغرافیایی 
شهرســتان خمیر گفت: انتظار اســت با توجه به شرایط 
خاص این شهرســتان، ســاختار مجموعه های اداری در 
خمیر باید تقویت شــود.وی به مصوبات شورای اداری و 
اقدامات خوبی که در دولت سیزدهم توسط استاندار انجام 
 شده، اشاره و بیان کرد: با توجه به مشکلات شهرستان در 
حوزه های مختلف از جمله آموزش،بهداشت و درمان و 
مسکن؛ مدیران مرتبط هم مانند  استاندار در اجرای امور 

مربوطه و مصوبات تسریع نمایند.

معاون استاندار و دبیر شورای اداری هرمزگان:

عیار سنجش مدیران 
در دولت سیزدهم مردمداری و تعامل است

گــروه خبــر // تفاهم نامــه همکاری 
مشــترکی بین مهدی دوستی استاندار 
رئیس سازمان  و خان محمدی  هرمزگان 
نوسازی مدارس کشور در تهران با حضور 
قویــدل مدیر کل آمــوزش و پرورش و 
نوســازی  کل  اداره  سرپرســت  باوقار 
تکمیل،  احداث،  قالب  در  استان  مدارس 
توســعه و تجهیز ۱۴۰9 کلاس درس طی 

مدت ۲ سال منعقد شد.
؛  دریــا  خبرنــگار  گــزارش  بــه     
مهدی باوقار زعیمی سرپرســت نوسازی 
مدارس استان در خصوص این تفاهم نامه 
اظهار کرد:این تعداد کلاس درس با اعتباری 
بالغ بر ۲ هــزار و ۱۰۰ میلیارد تومان طی 
 مدت ۲ ســال که با توافــق  ۵۰ درصدی 
هزینه ها از سوی استاندار هرمزگان ا زمحل 
مســئولیتهای اجتماعی صنایع و بنگاههای 
اقتصادی در اســتان و ۵۰ درصد دیگر از 
سوی سازمان نوســازی مدارس کشور از 
محل منابع ملی تامین می شود، به فضاهای 
آموزشی استان هرمزگان افزوده می گردد. 
وی با بیان اینکه سرانه فضای آموزشی در 
شــهرک پیامبر اعظم )ص( و شهرستانهای 
 میناب و قشم بسیار کم می باشد، افزود: این 
تفاهم نامه در راســتای عدالت آموزشی، 
محرومیت زدایی و توزیع مناسب جغرافیایی 
منعقد گردیده  استان هرمزگان   مدارس در 
مــدارس  نوســازی  است.سرپرســت 
 هرمــزگان همچنیــن بــه جمــع آوری 
 کلاس های کانکسی  در مدارس دایر و اتمام 
پروژه های نیمه تمام در اســتان با انعقاد 
این تفاهم نامه اشــاره داشت و خاطرنشان 
کرد:احــداث، تکمیــل پروژه هــای نیمه 
تمام، توســعه  کلاس در مدارس نیازمند 
 و تجهیــز مدارس در مناطق محروم از اهم 
 موارد دیــده شــده در این تفاهــم نامه 
 می باشــد که مورد تاکید ویژه اســتاندار 
 و رئیس نوســازی مدارس کشــور بوده

 است.

طی تفاهم نامه همکاری مشترک بین استاندار 
هرمزگان و رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور ؛

1409 کلاس درس در هرمزگان
 احداث و تکمیل می شوند


